

Protokoll for styremøte i Mastra Hestesportklubb

Mandag 14. oktober 2024

Til stede: Helge Øye, Astri Sokn, Kjetil Helgeland, Marthe Skårland, Synne Eie, Knut Inge Amundsen, Silje Åbø, og Anita Hjertviksten Lindland

Ikke til stede: Rose-Mary Othilie Jones, Odd Inge Halvorsen, Eirin Næsheim Kvadsheim, Evy Cathrine Skaalevik, og Malin Helgeland Raugstad

Saksnr.:	Faste saker	Ansvar
1.10.24	Godkjenning av agenda og møteprotokoll fra forrige møte. Dagens agenda inneholder åpne saker fra forrige møte, disse har beholdt sitt opprinnelige saksnummer. Agenda godkjennes. Protokollen godkjennes også, med unntak av sak 6.9.3.24, som gjenåpnes under «Andre saker».	
2.10.24	Brev og meldinger: Respekt for hverandre, idrettens regelverk og styrets plikt til å utføre oppgaver. -Flere tilbakemeldinger på at tonen oss klubbmedlemmer imellom er for kvass, og lite respektfull. Silje Åbø og Eirin Kvadsheim vil derfor bistå klubben med å ta tak i problemet. - Vi trenger en felles grunnmur basert på verdiene som er viktigst for oss som klubb. - Hva er egentlig styrets hovedoppgaver? - Ser vi igjen NRYFs visjoner og verdier i klubbens arbeid? -Hva med verdier og visjon beskrevet i bedriftshåndboken? Enighet om at vi vil jobbe aktivt videre med eksisterende bedriftshåndbok, både for å tilpasse den til å passe hele klubben (ikke bare rideskolen) og for at den skal bli et levende dokument som vi alle bruker aktivt i hverdagen. Silje og Eirin kan bistå oss med videre workshops, og vi setter opp en arbeidsplan sammen med dem.	Helge
3.10.24	Idrettsanlegg Kjøp av tomta vi befinner oss på. Grunneier er likevel interessert i å signere langtidskontrakt slik at vi tilfredsstiller kravene for bl.a. å få spillemidler. Kriteriet hans er at vi signerer en advokatskrevet intensjonsavtale om å kjøpe tomta innen 1 år. Helge, Anita, Mariann Andreassen, Maj Britt Feria og Johnny Feria tar et møte onsdag 16/10 for å diskutere saken videre.	Helge
4.10.24	Rideskole og stall - Sak 6.9.5.24 Lage tydelige regler for hva som forventes av både ryttere og foresatte. Foreldre bør kunne delta aktivt på timene for de yngste, og erstatte rideskolevaktene. Anita kaller inn til snarlig foreldremøte, helst ila uke 43, der Helge bl.a. vil fortelle hva klubben trenger av bistand fra	Helge

	foreldrene. – I andre klubber er det etablert kultur for at foreldre bistår med praktiske oppgaver, det må på plass hos oss også. Synne lager en langsiktig plan over hvem som skal ha hvilke hester, Anita deler videre i Spond slik at den enkelte rytter blir med og klargjør/ saler av sin egen hest.	
-	Status rideskolen, sak 4.9.4.24 - 9 ledige plasser mandagen og tirsdagen. Ikke avholdt møte enda. Rose, Marthe, Synne og Helge tar et møte for å legge en plan videre. Vi arrangerer åpen dag 3/11 klokken 12, der nåværende elever bes om å ta med venner som kan være interesserte i å starte på rideskolen. Synne lager flyer, Anita bistår med distribusjon.	Helge
-	Status skolehester, sak 4.9.6.24 -Det trengs flere/ bedre skolehester. Pilgrim kostet oss 75 000 kr da vi kjøpte ham, og en ny hest vil nok koste tilsvarende. Vi leter videre etter passende hest, fortrinnsvis via fôravtale. Synne tar imot forslag til kandidater, men styret vil stå ansvarlige for eventuelle avtaler om fôr/kjøp. Inntil videre må vi få leid ut den ledige boksen (Anita formidler til stallmester).	Synne
4.10.1.24	Fôrkar og høynett Litt mye krøll på kommunikasjonslinjene, og lite tydelig ansvarsavklaring fra styrets side har ført til at tillitsvalgt per nå fungerer som kommunikasjonsledd. Det skal ikke være nødvendig, så Helge tar en prat med tillitsvalgt. Kjetil kan ved behov stille som tolk (engelsk/norsk) i tillegg til Anita og Astri.	Helge
5.10.24	Økonomi	
-	Sak 5.9.3.24 Får 200 000 kr i støtte fra krafttak for ridebanebunner så snart samsvarserklæringen for arbeidet til Gard Maskin kan fremlegges. – Denne forventes framlagt ila uke 42.	Helge
Saksnr.:	Andre saker	Ansvar
-	Sak 6.9.24 Sponsorer og ulike støtteordninger. Det trengs to klubb-/styremedlemmer til å hanke inn flere sponsorer og søke om støtte fra ulike ordninger. En stor jobb, men kontrakter og oversikt over hvem som allerede er kontaktet foreligger. Helge prøver å rekruttere noen som kan følge opp dette.	Helge
-	Sak 6.9.1.24 Gjenåpning av stallkiosken. Anita la ut innlegg i foreldregruppa på Spond 27/9, med spørsmål om noen vil ta ansvaret for å fordele vakter og stille opp i kiosken. Kun 2 av 23 medlemmer har svart, samtlige har sett innlegget.	Anita
-	Sak 6.9.3.24 Mira er ikke del av plan for kvelds- og helgefôring. Det informeres om at Mira ikke brukes i rideskolen, og at hun heller ikke vil bli brukt. Eksisterende avtale må derfor avsluttes, og Miras eier må selv finne ordning for kvelds- og helgefôring. Helge formidler til eier.	Helge

6.10.1.24	Sak 6.9.4.24 Ungdomskomiteén ønsker å reise på tur, og vil ha utbetaling av opptjente midler. Kasserer har bedt dem legge inn de vaktene de har tatt i Spond, men dette mangler fortsatt. Vi må ha dokumentasjon på timene de jobber.	Anita
6.10.2.24	Plan for dugnad, gjennomgang av oppgaver.	Helge/ Knut Inge
6.10.3.24	Gjennomgang av kontrakter.	Odd Inge
6.10.4.24	Fornyelse av steward- lisens for klubbens stewarder. -Forespørsel om klubben dekker stewardkonferansen (januar 2025), med fly og hotell. – Anita sjekker med rytterkretsen om de dekker noe av dette før vi tar en endelig avgjørelse.	Anita
6.10.5.24	Marit Rakvaag er utnevnt til stevneleder på klubbstevnet vi skal ha i uke 45. Tilbakemelding om at vi må ha en egen e-post adresse for påmelding. Anita oppretter stevne@mastra-hsk.no og gir tilgangen til Astri og Marit.	Anita
6.10.6.24	Helge har innhentet pris på ny bordkledning til stallen; kr 12500,- eks mva. Cirka 500 kroner i oppkapping. Settes i bestilling, cirka 10 dagers leveringstid. Kan om mulig samkjøres med neste sponleveranse. Tommy Lofthus har tidligere nevnt at han kan være behjelpelig med å få kledningen på plass.	Helge
6.10.7.24	Anita sjekker hvem som kan føre varer på vår regning hos Bondekompaniet. Kjetil nevner at han har klubbens Storcash- kort hjemme. Dette overleveres til Astri, for innkjøp til det kommende stevnet.	Anita/ Kjetil
Generelt: Møtet avsluttet cirka kl 22. Sak 6.9.24, 6.9.1.24, 6.9.4.24, 6.10.1.24 og 6.10.2.24 må derfor videreføres til neste møte. Neste styremøte blir mandag 4. november klokken 19. Frist for innmelding av saker er 28.oktober 2024.		